
                                                                                                                                                                                                                                                              

 
 
                                                P r o t o k ó ł   Nr III/06 

 
 
s e s j i  Rady    Miasta Działdowo 

odbytej w dniu  29  grudnia 2006 roku     w sali   konferencyjnej  Urzędu Miasta, w zamku  

pod przewodnictwem  pani Teresy BARTKOWSKIEJ – Przewodniczącej Rady Miasta. 

 
 
        Sesja trwała w   godz. 1000 – 1315. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji zgodnie z załączaną  listą obecności 

uczestniczyło  21  radnych.  

 
Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ                          - Burmistrz Miasta 

Pan Ryszard DUCHNA                                             - Z-ca Burmistrza Miasta   

Pan Tadeusz MARCHLEWICZ                               - Sekretarz Miasta  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA   -  Skarbnik miasta 

Pan Mirosław ANTOSZEWSKI                               - Radca prawny Urzędu  

Pani Monika SKRZYPEK                                         - Naczelnik Wydz. PIGŚ 

Pan Sławomir KSIĘŻOPOLSKI                              - Naczelnik Wydz. Organizacyjnego 

Pan Leszek JARZYNKA                                           - Naczelnik Wydz. GK 

Pan Andrzej WITKOWSKI                                      - Komendant Straży Miejskiej 

Pani Teresa NOWAKOWSKA                                 - Radna Sejmiku  

Pani Bożena SKRZYPECKA                                    - Naczelnik Urzędu Skarbowego 

Pan Ireneusz FALBA                                                  - Prezes PGKiM Sp. z o.o. 

Pan Romuald REMISZEWSKI                                 - Dyrektor Gimnazjum Nr 2 

Pan Grzegorz KASZUBSKI                                       - Dyrektor MOSiR 

Pan Arkadiusz KOWAL                                            - Komendant Powiatowy Policji 

Pan Mariusz WILAMOWSKI                                  - Z ca Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej 

Sportowcy  działdowscy   uhonorowani   tytułami   sportowców  i  talentów  roku   wraz 

z opiekunami, rodzinami i przyjaciółmi 

Przewodniczący zarządów osiedli   –    zgodnie z załączoną listą obecności  

Kilku mieszkańców miasta   

Przedstawiciele telewizji i prasy lokalnej 
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Przebieg sesji  

 
Pkt 1 

 
        Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła sesję, 

powitała jej uczestników oraz stwierdziła prawomocność obrad.  

            

       
 
Pkt 2 

 
        Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM wniosła o włączenie do porządku 

dziennego, jako punktu 8 – Sprawozdanie z prac Komisji w okresie międzysesyjnym.  

  

                 Rada 19 głosami „za”, tj. jednomyślnie wyraziła zgodę na wprowadzenie tego 

punktu, po czym przystąpiła do realizacji porządku dziennego sesji, w nasypującym 

brzmieniu :   

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 
2. Zmiany w porządku dziennym sesji.  

 
3. Podjęcie 2 uchwał w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu.  

 
4. Ślubowanie radnych. 

 
5. Ogłoszenie wyników PLEBISCYTU NA SPORTOWCA ROKU. 

 
6. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 
7. Sprawozdanie   z   działalności  Burmistrza  w  okresie  międzysesyjnym,   zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady.  

 
8. Sprawozdanie z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 
9. Interpelacje radnych i zapytania.  
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10. Podjęcie uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr XLI/369/06  Rady   Miasta   Działdowo 

z dnia 26 października 2006 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie 

wieczyste w trybie bezprzetargowym  nieruchomości położonej przy ul. Orłowskiego 

17 w Działdowie na rzecz dotychczasowych dzierżawców.  

 
11. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Miasta Działdowo na lata 2007-2013.  

 
12. Podjęcie   uchwały    w    sprawie    w    sprawie  Gminnego    Programu   Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.  

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2006. 

 
14. Podjęcie     uchwały    w    sprawie   ustalenia   wykazu   wydatków     inwestycyjnych 

i nieinwestycyjnych niewygasających z końcem roku 2006.  

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta na 2007 rok. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 
17. Rozpatrzenie skargi pani Wandy Sobieraj, mieszkanki Działdowa dotyczącej 

niesprawnej wentylacji w jej mieszkaniu. 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 

Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”  reprezentanta 

Gminy-Miasto Działdowo.  

 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu upoważnienia Przewodniczącego Rady Miasta 

Działdowo do dokonywania czynności w sprawach z zakresu  prawa pracy wobec 

Burmistrza Miasta Działdowo.  

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

upoważnionego do wydawania poleceń wyjazdów służbowych Przewodniczącemu 

Rady Miasta Działdowo.  

  
21. Odpowiedzi na zapytania.  

 
22. Wolne wnioski i informacje.  
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Ad pkt 3 
 

        W punkcie tym podjętymi jednomyślnie, tj. 19 głosami „za”: 

 
-   U c h w a ł ą   Nr III/23/06 

 
Rada  stwierdziła,  że  w  miejsce wygasłego mandatu radnego DUCHNY Zbigniewa 

Ryszarda,  którego  mandat  wygasł   uchwałą   nr II/18/06  Rady Miasta Działdowo z dnia 

15 grudnia 2006 r. wstępuje MROWIŃSKI Grzegorz  z listy  nr 5 oznaczonej nazwą 

Komitet Wyborczy PLATFORMA OBYWATELSKA RP, który uzyskał kolejno największą 

liczbę głosów i nie utracił prawa wybieralności, 

 
-   U c h w a ł ą   Nr III/24/06 

 
Rada  stwierdziła,  że  w  miejsce wygasłego mandatu radnego SMOLICZA Arkadiusza,  

którego  mandat  wygasł   uchwałą   nr II/19/06  Rady Miasta Działdowo z dnia 15 grudnia 

2006 r. wstępuje MENDERSKA Ewa Elżbieta  z listy  nr 23 oznaczonej nazwą Komitet 

Wyborczy Wyborców „WSPÓLME MIASTO”, która uzyskała kolejno największą liczbę 

głosów i nie utraciła prawa wybieralności. 

 

 
Ad pkt 4 

 

        Po odczytaniu roty ślubowania przez najmłodszego radnego pana Zbigniewa 

KOCIELĘ  –   radni    Ewa Elżbieta MENDERSKA  i Grzegorz MROWIŃSKI 

ślubowali   : „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuje uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. 

 
 
 
Ad pkt 5 

 

        Ogłoszenie wyników PLEBISCYTU NA SPORTOWCA ROKU : 

 

Pan Ładysław CICHOSZ – inspektor ds. ZKiS przekazał, że już po raz trzydziesty trzeci ma 

przyjemność ogłaszać wyniki plebiscytu na najlepszych czy najpopularniejszych sportowców 

naszego miasta, wybieranych przez ekspertów.   
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Drodzy państwo – mówił – plebiscyty w tym okresie zmieniały swoją formułę. W ostatnich 

kilku latach wybieramy piątkę najlepszych sportowców w naszym mieście, a także od kilku 

już lat honorujemy najlepsze sportowe talenty, a więc sportowców do lat 16, którzy dobrze 

rokują na przyszłość. 

        Prezentację najlepszych sportowców pan Cichosz rozpoczął od przedstawienia 

TALENTÓW ROKU 2006, i tak : 

 
- III miejsce – Kamil MILEWSKI, koszykarz Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Trójka”, jeden z najlepszych zawodników w naszym województwie w swojej 

kategorii wiekowej. Jego trenerem w klubie jest Paweł Szczurewski. Natomiast 

obecnie Kamil jest uczniem Gimnazjum Nr 2, a  jego nauczycielem kultury fizycznej 

jest Wojciech Suś. 

 
- II miejsce – Damian GROMOWSKI, tegoroczny mistrz Europy w układach 

formalnych w Dawos. W  Pucharze  Polski  zajął  I miejsce  w  walkach i III miejsce 

w układach formalnych. Damian trenuje od roku 1997 pod okiem swojego ojca, 

Witolda Gromowskiego. Ma 14 lat i jest uczniem Gimnazjum Nr 1. 

 
- I miejsce – Maciej LEWANDOWSKI , lekkoatleta, trzykrotny mistrz województwa 

– 100 metrów przez plotki, 300 metrów przez płotki i 4 x 100 metrów. Mistrz 

makroregionu mazowiecko-warmińsko-mazurskiego na dystansie 300 metrów przez 

płotki. Po czym pan Cichosz podał rekordy życiowe Macieja Lewandowskiego –

dodając – że chyba nikt spośród uczestników sesji  nie byłby w stanie go dogonić.   

 
Burmistrz Miasta i Przewodnicząca Rady złożyli zwycięzcom tego plebiscytu 

gratulacje i wręczyli im puchary oraz prezenty. Ponadto dyrektor Gimnazjum Nr 2, pan 

Romuald Remiszewski nagrodził ucznia swojej szkoły,  Kamila Milewskiego. 

 

Następnie pan CICHOSZ  ogłosił wyniki plebiscytu na Sportowców roku 2006, 

którymi zostali : 

 
- miejsce V - Paweł MILEWSKI,   brat Kamila.  W tym roku Paweł wywalczył III miejsce 

w Pucharze Polski w Ziębicach. Został wyróżniony   Przez Marszałka Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  za  całokształt  działalności  sportowej.  W przeszłości był 

mistrzem i wicemistrzem kraju. Jego trenerem w Działdowskim Klubie „Teekwondo” jest 

Witold Gromowski. A obecnie Paweł Lewandowski jest studentem Wydziału Prawa 

Uniwersytetu Gdańskiego i zapewne wkrótce zmieni barwy klubowe. 
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- miejsce IV – Emilia SADOWSKA . Uczennica ZSZ Nr 1 przy ul. Grunwaldzkiej. Ta 

miła i sympatyczna dziewczyna – mówił pan Cichosz – jeszcze w ubiegłym roku była 

wśród sportowych talentów, a dzisiaj już jest w gronie najlepszych sportowców 

naszego miasta. Emilia biega od 100 do 400 metrów , a jej najlepsze wyniki to, 100 m 

– 13,33 sek. ; 200 m – 24,77 sek. ; 300 m – 41,94 sek.  i 400 m – 59,38 sek. W 

mistrzostwach makroregionu mazowiecko-warmińsko-mazurskiego zdobyła w tym 

roku III miejsce. Jest w kadrze wojewódzkiej i w tym roku miała występować brać 

udział w  Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży, niestety przeszkodziła jej w tym 

kontuzja. Ale mamy nadzieję, że przyszły rok będzie dla niej pomyślniejszy.   

 
- miejsce III – Krzysztof  PIECKOWSKI,  piłkarz,  kapitan  drużyny „Start –

Kombet”. Drużyny, która występuje w IV lidze. Jest to obrońca, stoper zespołu, ale 

potrafi także zdobywać bramki. Powiem tylko – informował – że najlepszy strzelec 

drużyny, Bartek Szczęsny zdobył 7 lub 8 bramek, a stoper, obrońca – Krzysztof 

Pieckowski tylko w rundzie jesiennej zdobył ich aż 5. Myślę – przekazał – że jest to 

jeden z najlepszych strzelców z bloku defensywnego. Także Krzysztof Pieckowski nie 

tylko dobrze broni dostępu do bramki swojej drużyny, ale potrafi także skutecznie 

strzelać do bramki przeciwnika. W przeszłości bodajże już trzykrotnie zwyciężał w 

tym plebiscycie.  

 
- miejsce II – Zdzisław PALIWODA, tenisista stołowy. Występuje w zespole II ligi  

Dekorglassu. Żeby odrobinę przybliżyć państwu tę dyscyplinę  sportu powiem o 

ostatnim w tym roku meczu Dekorglassu. Po czym, podekscytowanym głosem, 

komentatora sportowego – relacjonował : Drodzy państwo otóż nie tak dawno drużyna 

Dekorglassu  grała z drużyną SKS 40 Warszawa, jest to bardzo silny zespół, stojący 

wyżej w tabeli od naszego zespołu. I w pewnym, momencie gry zrobiło się już 5 do 4 

dla Dekorglassu. Kiedy  już wygrał Sławek Ostrowski  wiadomo było, że 

osiągnęliśmy remis. Ale do walki przy stole stanął Zdzisław Paliwoda i otóż drodzy 

państwo pierwsze dwa sety wygrywa jego rywal, Paczkowski z Warszawy. Z takiej 

przegranej 0:2 doprowadzić co najmniej do remisy jest bardzo ciężko. Ale, co się 

dzieje – trzeci set wygrywa Zdzisław Paliwoda, czwarty set wygrywa Zdzisław 

Paliwoda- gra toczyła się 16 do 14. Jest remis 2:2 – opowiada coraz bardziej 

rozentuzjazmowany pan Cichosz . I oto ostatnia partia, ostatni set – jeżeli Zdzisław 

Paliwoda odniesie zwycięstwo – zespół Dekorglassu nie tylko zremisuje, ale wygra 

całe spotkanie 6 do 4. Wszyscy patrzą w napięciu , jest 7 do 7 – Paliwoda serwuje, jest 

8 do 7. Wreszcie  doprowadził  już  do  sytuacji  10 do 8 – wszyscy patrzą w napięciu,  
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-  

- czy ostatnia piłka będzie tą szczęśliwą, zwycięską , czy też  nie. Paliwoda spojrzał 

przeciwnikowi w oczy, odbił kilka razy piłeczkę o stół, pochylił się, zaserwował -  

przeciwnik odbiera, kontruje – Paliwoda także skontrował z backhandu – tamten 

odbiera –Paliwoda z forhendu i tamten ostro odebrał tę piłeczkę. Wszyscy myśleli, że 

piłeczka wpada na stół, ale minimalnie jest za długa  i idzie za stół – jest jedenasty 

punkt. Paliwoda zwycięża. Jest  11 do 8, Paliwoda pada na parkiet, koledzy rzucają się 

na niego i gratulują mu. Mamy zwycięstwo w tak ważnym meczu – Dekorglass 

Działdowo SKS 40 Warszawa – 6 do 4. Bardzo ważne punkty i oby tak dalej – 

zakończył relację.  Po czy dodał, że Zdzisław Paliwoda nigdy nie zawodził, zawsze 

stawał na wysokości zadania, zrobił  tak  i  tym  razem,  potrafił  bowiem zwyciężyć, 

potrafił wyprowadzić z wyniku 0:2 na 3:2 i cały mecz zakończyć zwycięstwem.  

 
 
- miejsce I po raz czwarty z rzędu – Kamil KRAUZE. Mistrz Polski juniorów w biegu 

na 3 km z przeszkodami.  Trzeci  w  Mistrzostwach  Polski  w biegach przełajowych 

w Wejherowie, także trzeci w halowych Mistrzostwach Polski w Spale.  Do września 

Kamil Krauze był zawodnikiem uczniowskiego Klubu Sportowego MOSiR, a jego 

trenerem był  Jacek Cytlał, który doprowadził go do takich wspaniałych wyników. 

Natomiast od października Kamil jest studentem Akademii Wychowania Fizycznego 

w Warszawie i automatycznie stal się zawodnikiem AZS AWF Warszawa. Powiem 

tylko – kontynuował pan Cichosz – że Kamil w tym roku biegał w Bydgoszczy na 

Mistrzostwach Polski Seniorów, a więc z tymi najlepszymi w kraju – mimo, że latem 

był jeszcze juniorem. I tam, w Bydgoszczy osiągnął dziewiątą lokatę lecz  to nie ona 

była najważniejsza, ale rewelacyjny wynik , jaki tam osiągnął , a mianowicie 8 minut 

50 sekund i 86 setnych sek.  Tym  wynikiem  Kamil  plasuje  się  na  trzeciej pozycji 

w Europie wśród juniorów i na ósmej w świecie. Kamil Krauze miał wyjechać na 

Mistrzostwa Świata do Pekinu, ale niestety PZLA ze względów oszczędnościowych 

nie zabrał Kamila na te mistrzostwa, a tam miałby duże szanse wywalczenia wysokiej 

pozycji na Mistrzostwach Świata Juniorów. Ale mamy nadzieję – mówił dalej – że 

wszystko jeszcze przed Kamilem i że będzie nam dostarczał już jako zawodnik AZS 

AWF Warszawa wiele wzruszeń i radości. Kamil powiedział mi – przekazał pan 

Cichosz – iż zawsze będzie pamiętał, że jest z Działdowa, że wyszedł spod ręki Jacka 

Cytlała  i dzisiaj dziękuje także  swojemu trenerowi.  
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Burmistrz i Przewodnicząca Rady złożyli gratulacje najlepszym sportowcom miasta za 

rok 2006  wręczając im puchary oraz nagrody rzeczowe w postaci, kina domowego, DVD, 

radia, MP3 oraz telefonu komórkowego. Nagrodę rzeczową wraz z gratulacjami otrzymał 

także trener działdowskich lekkoatletów – Jacek Cytlał A uczestnicy sesji nagrodzili 

wszystkich uhonorowanych sportowców i trenera J. Cytlała  gromkimi brawami.  

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM podziękowała panu Cichoszowi za 

przygotowanie tej części sesji , jak również za to, że przez chwilę uczestnicy sesji poczuli się 

jakby byli na meczu, w którym grał  Zdzisław Paliwoda.  

Po  czym  jeszcze  raz   pogratulowała   sportowcom,  ich   opiekunom,  trenerom,   rodzinom 

i przyjaciołom. Pogratulowała także naszemu miastu za to, że  posiadamy takich wspaniałych 

ludzi  oraz podziękowała osobom, które sponsorują naszych sportowców. Dzięki ich 

hojności– powiedziała – mogą oni ćwiczyć i wyjeżdżać na zawody.  

 

 

Ad pkt 6 

 

        Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM poinformowała, że w okresie 

między sesjami : 

 
- zwołała posiedzenia Komisji stałych i przewodniczyła im do czasu ich 

ukonstytuowania się, 

 
- przekazała Burmistrzowi Miasta interpelację radnego pana Bogdana Kaszubskiego, 

zgłoszoną na poprzedniej sesji.  

 

 
Ad pkt 7 

 

        Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie ze swojej 

działalności z uwzględnieniem wykonania uchwał Rady Miasta Działdowo w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 14 grudnia 2006 r. do 28 grudnia 2006 r. ( stanowi ono załącznik do 

protokółu).  
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Ad pkt 8 

 
    
        Sprawozdanie z prac Komisji w okresie międzysesyjnym : 

 

Pan Adam STOLARSKI – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że Komisja obradowała 22 grudnia i w trakcie posiedzenia : 

- 5 głosami „za”, „przeciw” 1 i przy 3 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę Nr XLI/369/06 

Rady Miasta z dnia 26 października 2006 r. w  sprawie  wyrażenia zgody na oddanie 

w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej przy 

ul. Orłowskiego 17 na rzecz dotychczasowych dzierżawców. Projekt tej uchwały 

został przygotowany na wniosek państwa Browarków, którzy zwrócili się o obniżenie 

ustalonej w uchwale z października stawki procentowej pierwszej opłaty z tytułu 

użytkowania wieczystego z 20% na 15% ceny nieruchomości gruntowej, ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego. A pan Burmistrz zaproponował, co Komisja 

poprała – ustalenie tej opłaty na 16 %, 

- jednomyślnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Działdowo na lata 2007-

2013,  

- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych, 

- jednomyślnie,   pozytywnie   zaopiniowała   projekt   budżetu  miasta  na  rok    2007 

w zakresie działania Komisji  - składając przy tym wniosek, aby ze środków, które 

ewentualnie pozostaną  z realizacji przetargów na utwardzenie ulic – 

wygospodarowano część na doprowadzenie do w miarę bezpiecznego dojazdu w ulicy 

Polnej, a chodzi tu o odcinek – przedłużenie od skrzyżowania przy LO w kierunku 

ulicy Granicznej. Jakość tej drogi jest bowiem tak zła, że utrudnia mieszkańcom 

dojazd. I stąd prośba o jak najszybsze  zajęcie się tym problemem. 

                  Ponadto pan Stolarski poinformowa ł, że zastępcą przewodniczącego Komisji 

został radny pan Józef Orzechowski. 

 
Pani Teresa OLSZEWSKA – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego przekazała, że na posiedzeniu w dniu 21 grudnia Komisja :  

- ukonstytuowała się – wybierając ją na przewodniczącą i pana Zenona 

Wojnarowskiego na zastępcę, 
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- po rozpatrzeniu skargi pani Wandy Sobieraj na niesprawną wentylację w jej 

mieszkaniu – Komisja uznała skargę za bezzasadną. A zainteresowana, pani Wanda 

Sobieraj wyraziła zgodę na zamianę mieszkania,    

- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007,  

-  jednomyślnie,  pozytywnie   zaopiniowała    projekt  budżetu  miasta  na  rok    2007 

w zakresie działania Komisji.  

 
Pan  Mieczysław   FAFIŃSKI –   Przewodniczący   Komisji   Oświaty,   Kultury,      Sportu 

i Turystyki składając sprawozdanie z posiedzenia odbytego w dniu 21 grudnia poinformował, 

że Komisja : 

- ukonstytuowała się; powierzając funkcję przewodniczącego jemu, a zastępcy – panu 

Andrzejowi Tessarowi,  

- jednomyślnie,   pozytywnie   zaopiniowała   projekt    budżetu  miasta  na  rok   2007 

w zakresie działania Komisji.  

 
Pan Marian ODACHOWSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przekazał, że 

na posiedzeniu w dniu 27 grudnia Komisja : 

- ukonstytuowała się i to on ma zaszczyt i obowiązek przewodniczyć tej Komisji, a 

zastępca przewodniczącego został pan Marek Dwórznik, 

- rozpatrzyła projekt budżetu miasta na rok 2007 przy udziale pozostałych 

przewodniczących  stałych Komisji – informując - że Komisja jednomyślnie wydała 

pozytywną opinię o projekcie  budżetu miasta,   

- również  pozytywnie, jednomyślnie Komisja zaopiniowała dwa projekty uchwał Rady 

Miasta: 1) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2006  oraz 2) w sprawie 

ustalenia  wykazu  wydatków  inwestycyjnych  i nieinwestycyjnych niewygasających 

z końcem roku 2006. 

  

 
Ad pkt 9 

 
          Interpelacje radnych i zapytania : 

 
Radny pan Bogdan KASZUBSKI – zapytał Burmistrza – czy tablica informacyjna Urzędu 

Miasta , usytuowana przy ul. Księżodworskiej, naprzeciwko CARITAS-u – ma rację bytu ?  

Zdaję sobie sprawę z tego – mówił – że tablica ta od pewnego czasu sprawia pewne trudności 

Urzędowi.  Ale   ostatnio  przez  dwa i pó ł miesiąca były w niej wybite szyby, a przez pó łtora  
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miesiąca odłamki  szkieł  sterczały w ramach tej tablicy, co z pewnością zagraża 

bezpieczeństwu dzieci, chodzących do szkoły ulicą Księżodworską .W tym momencie 

chciałbym więc zapytać – czy należy podjąć jakieś odpowiednie  środki, by ustalić sprawcę  

dewastacji tej tablicy? Czy ewentualnie zdemontować tę tablicę, bo tak dalej być nie może, 

żeby ona z odłamkami szkła w ramach stała w tym miejscu.  

 

Pan Ryszard DUCHNA – Z-ca Burmistrza wskazany przez Burmistrza do udzielenia 

odpowiedzi – przekazał, że tablica ta od czterech lat jest bez przerwy dewastowana i jego 

zdaniem nie ma dalszego sensu wykładania środków na jej szklenie – trzeba znaleźć inne 

rozwiązanie – powiedział - a ona powinna być zdemontowana.  

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM zapytała czy w pobliżu jest tam słup 

ogłoszeniowy, na którym miasto mogłoby wywieszać swoje informacje przeznaczone dla 

mieszkańców? 

 
a 

 
Radny pan Bogdan KASZUBSKI – zwracając się do Przewodniczącej – przekazał - że 

rozmawiał w tej sprawie z panem Kowalkowskim, który ochrania obiekt dawnego PZGS  

oraz  CARITAS-u  i  zastanawia  się – czy  podjęcie  rozmów  z  panem   Kowalkowskim w 

kierunku bardziej radykalnych działań ochroniarzy, jeśli chodzi o ustalenie sprawców 

dewastacji tej tablicy, nie przyniosłoby odpowiedniego skutku. Tablica ta bowiem niszczona 

jest nocą w piątki, albo w soboty, kiedy młodzież wraca z dyskotek. Ale decyzja w tej sprawie 

będzie należała do pana Burmistrza – zakończył pan Kaszubski.     

 
natomiast 
 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – Burmistrz Miasta  odpowiedział, że uważa propozycję 

pana radnego Kaszubskiego za dobrą i być może, że przy dobrej woli księdza dyrektora 

będziemy mogli przenieść tę tablicę za ogrodzenie CARITASU. Jednak – jak przekazał – 

pozostawia tę kwestię do rozważenia swojemu zastępcy. A dalej mówił, że być może nie musi 

to być  tablica szklana.  Może przy zamontowaniu większego daszku ona będzie nie oszklona 

i nie będzie wtedy tak narażona na   akty dewastacji, czy swoistego wandalizmu. Ale cieszę 

się, że pan radny żyje sprawami osiedla – mówił – że posuszna sprawy związane z osiedlem. 

Widać, że leży mu to głęboko na sercu i ja ze swej strony oraz zastępca będziemy mieć to na 

uwadze.   
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Radny pan Andrzej TESSAR – przekazał, że w wyniku ułożenia dywanika asfaltowego w 

ulicy Wolności powstało kilka usterek, które na bieżąco były i są usuwane Położenie  tego 

dywanika – kontynuował – doprowadziło do tego, że  ulica  została  usprawniona  zarówno    

technicznie jak i troszeczkę zmodernizowana odnośnie odpływu  wody deszczowej. Po czym 

przekazał, że jednak są tam jeszcze pewne usterki – informując, że zgłoszono mu dwie, a 

mianowicie : jedna występuje na skrzyżowaniu ulicy Wolności z ulicą Asnyka, gdzie został 

wycięty pasek asfaltu, który utrudnia szczególnie mieszkańcom ul. Asnyka dojazd do ulicy 

Wolności. Natomiast druga usterka występuje na skrzyżowaniu ulicy Wolności z ulicą 

Parkową – tam w czasie deszczu między przejściem z chodnika na chodnik gromadzi się 

woda, czyli praktycznie w czasie opadów ten odcinek jest nieużyteczny. Po czym pan Tessar 

zapytał czy naprawa usterek będzie tam kontynuowana.  

 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ –Burmistrz Miasta zaczął od tego, że dobrze, iż pan 

radny podnosi tę kwestię. Po czym przekazał, że w tej sprawie miał już zgłoszenie 

obywatelskie, po którym od razu z Naczelnikiem panem Jarzynką udali się na miejsce, czyli 

na ulicę Asnyka. A następnie do wykonawcy, pana Lecha, od którego uzyskali informację, że 

wycięcie asfaltu w dywaniku na ulicy Wolności zostało podyktowane interwencjami 

mieszkańców. Mieszkańcy skarżyli się bowiem, że spływa im woda z ulicy Wolności na ulicę 

Asnyka, a wycięcie miało temu zapobiec i zapobiega. Nie mniej jednak – kontynuował – nie 

do końca jest to rozwiązanie najlepsze z uwagi na to, że pozostały ostre krawędzie, które nie 

są dobre dla opon samochodów. W związku z tym myślę – powiedział – że  najlepszym 

rozwiązaniem będzie położenie tam metalowego korytka z wygięciami w dół i wówczas woda 

będzie leciała dalej ulicą Wolności, a jednocześnie użytkownicy drogi nie będą narażali 

swoich opon samochodowych na uszkodzenia. I myślę – przekazał, że zostanie to naprawione  

zaraz na początku stycznia.  

Co zaś do ulicy Parkowej – odpowiadał dalej – to nie zna tej sprawy. Ale oczywiście też 

postarają się tym zająć. 

 

Radny pan Michał STRUZIK – przekazał, że  bywając od czasu do czasu na targowiskach 

w okolicznych miastach zauważył, że tam widoczne jest oznakowanie obsługi targowisk. 

Natomiast w Działdowie chodząc po targowisku – nie widzimy tej obsługi. I w związku z tym 

zapytał – czy nie byłoby zasadnym, aby obsługa targowiska działdowskiego miała takie 

oznakowanie w postaci np. kamizelek.   
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Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – BM podziękował za trafnie zgłoszoną uwagę – 

zapewniając, że przekaże to spostrzeżenie obsługującym bazar, pracownikom DAR S.A. 

 
Radna pani Elżbieta KONARZEWSKA – poinformowała, że w ramach wykonywania 

funkcji Wiceprzewodniczącej  – będzie  pełniła  dyżur  w każdą środę w godz. od 1400 do 1500 

w Biurze Rady Miasta.  

  

 

Ad pkt 10 

 

        Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/369/06 Rady Miasta Działdowo z dnia 

26 października 2006 r. w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie w użytkowanie wieczyste 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej przy ul. Orłowskiego 17 w Działdowie na 

rzecz dotychczasowych dzierżawców :  

 

Pani Monika SKRZYPEK – Naczelnik Wydziału PIGŚ przekazała, że  w uchwale podjętej 

26 października 2006 roku,  Rada ustaliła pierwszą opłatę  z tytułu użyłkowania wieczystego 

w wysokości 20% ceny nieruchomości gruntowej, ustalonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego.  Po    podjęciu   tej   uchwały  –   informowała -  pan   Browarek   zwrócił   się 

z wnioskiem o  obniżenie tej opłaty i ustalenie jej w najniższej wielkości tj. 15%. A  zgodnie 

z ustawą o gospodarce nieruchomościami  rada   może ustalić pierwszą opłatę w wysokości 

od 15 do 25% wartości nieruchomości. Po rozpatrzeniu wniosku pana Browarka – 

kontynuowała – przygotowany został obecnie rozpatrywany projekt uchwały, z propozycją 

pana Burmistrza, dotyczącą ustalenia tej opłaty w wysokości 16%, co pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska. 

        Dalej pani Skrzypek zwróciła uwagę na to, że obecnie eliminuje się prawo użytkowania 

wieczystego, nie mniej jednak ustawa jeszcze dopuszcza przekazywanie gruntów w takim 

trybie.  Powinno bowiem być prawo własności i do tego się dąży. 

Po przekazaniu tego gruntu w wieczyste użytkowanie  – informowała – pan Browarek może 

zwrócić    się    z  wnioskiem  o  wykup  prawa  wieczystego   użytkowania   we   własność. 

W momencie kiedy wystąpił z takim wnioskiem, a może to zrobić zaraz po zawarciu aktu 

notarialnego, dokonuje się wyceny tej działeczki. A mechanizm ten działa w ten sposób, że 

wycenia  się   dwie  wartości,   tj.   wartość   własności  i  wartość  użytkowania  wieczystego 

i wnioskodawca  wykupując  –  płaci  różnicę  między  tymi wartościami.  Obecnie   różnica  
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ta, zgodnie z rozporządzeniem, na podstawie którego szacują biegli rzeczoznawcy, kształtuje 

się w granicach od 20 do 35% i taką różnicę wartości zapłaciłby wnioskodawca. 

 

Wiceprzewodniczący RM pan Marek DWÓRZNIK – zapytał Burmistrza dlaczego 

proponuje się  opłatę w wysokości  16%, a nie jak prosił wnioskodawca 15% ?   

 
a 

 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – Burmistrz Miasta wyjaśnił, że przyjął zasadę, którą 

będzie się kierował, polegająca na tym , że będzie skłonny jak najdalej pomagać tym, którzy 

tworzą miejsca pracy i odprowadzają podatki do naszego budżetu. Nie mniej jednak nie 

będzie w pełni zaspakajał ich żądań. Zawsze bowiem – mówił Burmistrz -  żądania są 

wygórowane maksymalnie. Ja natomiast – kontynuował – działam w interesie miasta, w 

interesie wszystkich jego obywateli , a nie tylko konkretnego obywatela, konkretnego 

przedsiębiorcy – i dlatego będę negocjował – zapewnił – dodając, że te 16% jest wynikiem 

negocjacji.   

 
        Po czym Rada podjętą 20 głosami „za” , przy 1 głosie „wstrzymującym się”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/22/06 

 
zmieniła  uchwałę   Nr XLI/369/06   Rady Miasta Działdowo z dnia 26 października 2006 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości, położonej przy ul. Orłowskiego 17 w Działdowie na rzecz dotychczasowych 

dzierżawców.  

 
                      
Ad pkt 11 

 

        Pani Monika SKRZYPEK –  Naczelnik  Wydz.  PIGŚ  omawiając  projekt   uchwały  

w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta 

Działdowo na lata 2007-2013 stwierdziła, że w uzasadnieniu do projektu są wymienione 

sprawy, które będą opracowywane . Po czym przekazała, że programy rewitalizacji mają 

bardzo   złożony  charakter,    integrują   zarówno  środowiska     społeczno-gospodarcze   jak 

i demograficzne i na końcu problemy związane z infrastrukturą techniczną. Nie są to projekty 

ograniczone tylko do remontów i renowacji infrastruktury. Ale do całej sytuacji społeczno-

gospodarczej na danym terenie.  
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W naszym mieście – kontynuowała – do tej pory nie został opracowany taki program, chociaż 

była podjęta uchwała w tej sprawie.  Okres, na który była podjęta może nie był za krótki, 

jednak wówczas nie było możliwości składania wniosków o środki z zewnątrz . Natomiast w 

tej chwili stworzyły się takie możliwości w programach na lata 2007-2013 i stąd miasto 

zamierza opracować taki program. Ponadto pani Skrzypek dodała, że w celu opracowania 

tego programu zostanie powołany zespół zadaniowy, w skład którego oprócz pracowników 

zostaną     powołani     radni   i  przedstawiciele   środowisk    społecznych,     gospodarczych 

i zawodowych. Program ten będzie przygotowywany przy czynnym udziale społeczeństwa. 

Poza tym poinformowała, że  w celu opracowania dobrego programu, pan Burmistrz zamierza 

zatrudnić konsultantów z zewnątrz, którzy posiadają wiedzę i doświadczenie w takich 

opracowaniach.   

 

Radny pan Grzegorz MROWINSKI – zapytał – czy program ten będzie tworzony 

kompleksowo dla całego miasta? Czy też będzie tworzony etapowo dla poszczególnych 

dzielnic, dla poszczególnych wybranych zabytków ? 

Nadto zapytał – kiedy można się spodziewać jakiegoś efektu pracy zespołu, powołanego do 

jego opracowania ?  

 
a 

 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – Burmistrz Miasta odpowiedział, że program 

rewitalizacji  miasta Działdowa jest obliczony praktycznie na całe miasto. Nie mniej jednak 

od razu nie będzie można  zrealizować go w całości, bo potrzeby są już na wczoraj. Na 

przykład  sprawą pilną dla miasta, starostwa i CARITASU-u –informował  Burmistrz – jest 

adaptacja  starych koszar na hospicjum. W związku z tym zespół w pierwszym etapie zajmie 

się tym fragmentem miasta , gdzie usytuowane są stare koszary, Powiatowy Urząd Pracy oraz 

Szkoła Muzyczna. Ale również terenem w kierunku ulicy Małłka, z uwagi na to, że 

posiadanie planu na ten fragment miasta już pozwoli nam starać się o środki zewnętrzne na 

budowę ulic dojazdowych  do wiaduktu przy ulicy Lidzbarskiej.  

 
        A Rada podjętą 21 głosami „za”, tj. jednomyślnie  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr   III/25/06 

 
postanowiła o przystąpieniu do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miasta 

Działdowo na lata 2007-2013.   
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Ad pkt 12 

 

        Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych :  

 
Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM przypomniała, że projekt programu 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, po czym 

poprosiła panią Działak o przedstawienie proponowanej poprawki do tego programu.  

 
i 

 
Pani Jolanta DZIAŁAK – Pełnomocnik BM ds. Uzależnień zwróciła się o dopisanie do 

punktu 6 ostatniego zdania, w brzmieniu : „ Zadania wykonywać będzie przede wszystkim 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Członkowie Komisji otrzymują 

wynagrodzenie za udział w posiedzeniach komisji i jej pracach w wysokości 120 zł 

miesięcznie” – wyjaśniając – że dotychczas podobnie jak radni, otrzymywali oni diety.  

A dalej pani Działak przybliżając zadania Gminnej Komisji – przekazała – że jest to m.in. : 

- prowadzenie rozmów motywujących do podjęcia leczenia odwykowego, 

- przygotowywanie dokumentacji do sądu o leczenie osób uzależnionych od alkoholu,  

- wykonywanie opinii  w sprawie o wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych, 

- odbywanie posiedzeń Komisji i spotkań, które wynikają z harmonogramu działań i z 

realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 
W dyskusji : 

 
Wiceprzewodniczący RM pan Marek DWÓRZNIK – przypominając, że kiedyś 

podnoszono potrzebę przeszkolenia osób w kierunku uzależnienia od narkotyków – zapytał – 

czy przeprowadzono już takie szkolenia i czy wyszkolono jakieś osoby w tym kierunku?  

A dalej – powiedział, że w Gminnym Programie, istniejącym już od  kilkunastu  lat  

praktycznie   nie   dokonywano  zmian –  i w związku z tym zapytał panią Działak - czy z 

perspektywy czasu nie uważa, że nadszedł czas wprowadzenia zmian w zakresie podziału 

środków  funduszu przeciwalkoholowego? Z tego co wiem – kontynuował – w innych 

miastach z  funduszu przeciwalkoholowego tworzy się placówki, w których osoby 

uzależnione i ich rodziny spędzają czas. Mają tam pewne zajęcia, wykonują różne prace , a 
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później w nagrodę za to, że ktoś przestał być nałogowym alkoholikiem -są np. wczasy z 

terapią.  

Nadto pan Dwórznik – zwrócił się o podanie przybliżonych danych co do ilości osób z 

naszego miasta,  uzależnionych od alkoholu i narkotyków.  

 
Pani Jolanta DZIAŁAK – odnosząc się do spraw poruszonych przez pana Dwórznika 

powiedziała, że co  do  liczby uzależnionych od wszelkiego rodzaju środków, to nikt nie jest 

w stanie jej podać. A domniemania są takie, że jest to ok. 600 osób populacji.  

Jeżeli chodzi o uzależnienia od narkotyków – odpowiadała dalej- to możemy i zajmujemy się 

profilaktyką pierwszorzędową. Tak więc miasto nie leczy lecz wspiera. Mamy Ośrodek 

Leczenia Uzależnień od Alkoholu i Współuzależnienia i tam jest również grupa dla osób 

uzależnionych od narkotyków bądź uzależnionych krzyżowo, tj. od narkotyków i od alkoholu 

– tak  więc  taka grupa  istnieje  i my pracę tegoż ośrodka wspieramy.  Ale  możemy i 

wspieramy ją tylko w zakresie, na który ośrodek nie pozyskuje środków z NFZ. 

Pan mówi „ w nagrodę” – nawiązała do słów wiceprzewodniczącego M. Dwórznika  - otóż 

proszę państwa , część trzeźwiejących alkoholików należy do Stowarzyszenia „Zdrowie” i to 

Stowarzyszenie jeśli składa wnioski o wsparcie i są one zasadne, to zawsze przychylamy się 

do nich. Natomiast jeśli chodzi o grupy AA – to są  to grupy osób, które po prostu się zbierają 

i pracują nad sobą i ich wręcz nie wolno wspierać.   

Co do przesunięcia środków– mówiła dalej – to one zawsze są planowane ramowo. Ale myśli, 

że  zdecydowana ich większość  jest  przeznaczana  na  pracę  w  różnych  formach z dziećmi 

i młodzieżą. A są to : świetlice socjoterapeutyczne, zajęcia opiekuńczo –wychowawcze. W tej 

chwili – poinformowała – mamy świetlicę w każdej szkole, w organizacjach pozarządowych, 

czyli w ZHP, w CARITAS-ie  i w TPD, czyli wszędzie tam gdzie ta pomoc jest potrzebna- 

dzieci mogą przebywać i z niej korzystać. Oczywiście praca profilaktyczna polega również na 

pracy z rodziną – w tym wypadku na bazie szkół. Myślę – powiedziała na zakończenie tej 

wypowiedzi – że uda się w tym roku zrealizować zadanie, o którym mówi MOPS, bo właśnie 

tam powstanie środowiskowe ognisko, gdzie będą mogły przychodzić całe rodziny.   

 

Radny pan Bogdan KASZUBSKI – zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego pana 

Dwórznika, który to jak stwierdził  pasjonuje się tym tematem, aby na drugi raz, gdy będzie 

chciał, żeby środki zostały przeniesione – przygotował się do tego i zaproponował gdzie i na 

co winny być one przeniesione.  

 
Radny pan  Michał STRUZIK – poprosił panią Działak o przypomnienie składu osobowego 

Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  
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i 
 
Pani DZIAŁAK – przekazała, że w skład Komisji wchodzą m.in. pracownicy Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej, pedagodzy szkolni, policjant, byli i obecni członkowie Rady 

Miasta,   a   są   to. : p. Wojciech Lipka – przewodniczący,  p. Adam Oryl,    p. Maria Kolaj, 

p. Terasa Bartkowska, p. Grażyna Michalska, p. Ewa Kowalkowska , p. Genowefa Marciniak 

ze   Stowarzyszenia   „Zdrowie „   i   ja – przekazała  p. Działak.  Po  czym  dodała,  że    ona 

i p. Teresa Bartkowska nie otrzymują wynagrodzenia za pracę w tej Komisji.  

 
Radny pan Andrzej TESSAR – zapytał –czy  zapisane w zadaniu III punkty 4 i 5 dotyczącą 

ogółu dzieci i młodzieży, czy tylko tych, których dotyka problem uzależnienia , a chodzi mu 

konkretnie o dofinansowanie do zakupu sprzętu sportowego? 

 
a 

 
Pani DZIAŁAK – odpowiedziała, że korzystają z tego sprzętu dzieci, które są w świetlicach 

opiekuńczo-wychowawczych z elementami socjoterapeutycznymi,  pracujących przy 

szkołach. Ale oczywiście z tego sprzętu korzystają i inni uczniowie, także jest on 

przeznaczony dla ogółu.  

 
Czyli  po przedłożeniu stosownych programów można się ubiegać o takie środki – zapytał 

pan TESSAR. 

 

Jak państwo zauważyliście – wyjaśniała pani DZIAŁAK w punkcie 3 jest zadnie – 

prowadzenie działalności profilaktycznej, informacyjnej, edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałanie narkomanii, w tym prowadzenie 

pozalekcyjnych zajęć sportowych . Po czym przekazała, że w roku ubiegłym wpływały takie 

wnioski, które były załatwiane pozytywnie.  

 

        Podjętą 21 głosami „za”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr  III/26/06 

 
Rada przyjęła Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

rok 2007.  
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Ad pkt 13 

 

        Bez uwag – 21 głosami „za”, tj. jednomyślnie Rada podjęła  

 
                                       U c h w a ł ę   Nr III/27/06 

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2006.  

 
 

Ad pkt 14 

 

        Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta przedstawiła, 

jednocześnie omawiając projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

inwestycyjnych i nieinwestycyjnych niewygasających z końcem roku 2006. 

 
w dyskusji :  

 
Radny pan Bogdan KASZUBSKI – odnosząc się niewygasających wydatków w kwocie 

445.660 zł na budowę sali gimnastycznej przy Gimnazjum Nr 1 – zapytał czy został już 

wyłoniony wykonawca na wykonanie tej inwestycji i czy te pieniądze będą przeznaczone już  

na budowę czy jeszcze na jakąś dokumentację ?  

 
Pan Ryszard DUCHNA –Z-ca Burmistrza odpowiedział, że całość tych środków 

przeznaczona jest  na realizację inwestycji. Wyjaśniając ponadto, że wykonawca został już 

wyłoniony, jednak zostało wniesione odwołanie do Urzędu Zamówień Publicznych. Tak więc 

umowa będzie mogła być podpisana dopiero po rozstrzygnięciu przez ten Urząd.   

 

        Przez kolejne kilka minut pani Skarbnik wyjaśniała  Wiceprzewodniczącemu Rady 

panu Markowi DWÓRZNIKOWI - dlaczego w projekcie tej uchwały i w uchwale 

wcześniej przegłosowanej, dotyczącej zmian w budżecie są różne kwoty na zakup sprzętu 

sportowego do realizacji zajęć pozalekcyjnych, co przed wyjaśnieniami pani Skarbnik 

Wiceprzewodniczący uważał za błąd, a wypowiedziach pani Skarbnik - Przewodnicząca 

Rady uznała za wyjaśnione.  

 
a dalej 
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Radny pan Andrzej TESSAR – zapytał o wydatki dotyczące zagospodarowania terenu 

wokół zamku, na co w roku 2006 wydatkowano 230.782 zł, a na rok 2007 pozostała kwota 

39.218 zł. 

 
Pan Ryszard DUCHNA – przekazał, że w ramach tego zadania wykonano: podejście, 

podjazd, ogrodzenie, przycisk przyzywowy dla osób niepełnosprawnych  plus schodałaz 

specjalny. Natomiast pozostał jeszcze do wykonania chodnik od strony ulicy Męczenników, 

który zostanie zrobiony z materiału pochodzącego z odzysku. 

 

        Rada podjętą jednomyślnie, tj. 21 głosami „za”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/28/06 

 
ustaliła wykaz wydatków inwestycyjnych i nieinwestycyjnych niewygasających z końcem 

roku 2006.  

 

 

Ad pkt 15 

 

        Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta na 2007 rok : 

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM przypomniała, że wszystkie Komisje 

stałe pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu miasta na rok 2007 jak również Skład 

orzekający RIO w Olsztynie wydał pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta projekcie budżetu.  

 
W dyskusji nad projektem budżetu :  

 
Radny pan Bogdan KASZUBSKI – stwierdzając, że na budowę sali gimnastycznej przy 

Gimnazjum Nr 1 zaplanowano na rok budżetowy 2007 kwotę 3.920.000 zł, w tym środki 

własne – 2.996.000 zł  oraz inne źródła – 924.000 zł – zapytał - czy zostały już złożone 

wnioski o pozyskanie środków z innych źródeł  ?  

 
a 

 
Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik   Miasta poinformowała, że na 

ten moment wniosek nie jest złożony. Ale  zaplanowano złożenie wniosku o dotację z budżetu  
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państwa, a są to środki pochodzące z totalizatora sportowego. I to jest właśnie ta kwota 

uwzględniona również w części dochodowej naszego budżetu.  

 

Radny pan KASZUBSKI –  poruszył jeszcze dwie kwestie, a mianowicie :  

- w dziale 757- mówił - planowane wydatki w wysokości 100.000 zł obejmują spłatę odsetek 

od kredytów zaciągniętych na budowę oczyszczalni wraz i kolektorem, na CKU oraz odsetek 

związanych z planowanym kredytem – pytając czy jest planowane zaciągnięcie kredytu ? 

- w roku 2007 – kontynuował – planuje się spłatę rat kredytu w wysokości 802.308 zł – 

pytając czy jest to kredyt zarówno na budowę oczyszczalni jak i na CKU i  ile jeszcze 

pozostało nam tego kredytu do spłacenia ?  

 

Pani Skarbnik – odpowiedziała, że jeżeli chodzi o odsetki od kredytu, to zostały 

zaplanowane kwoty odsetek od 2 kredytów zaciągniętych na dzień dzisiejszy. Ponadto jak 

państwo   wiecie –  mówiła – w   projekcie   uchwały   jest  zapis  o   zaciągnięciu     kredytu 

w wysokości 1.800.500 zł na pokrycie deficytu budżetowego i od tego kredytu są wyliczone 

przewidywane odsetki.  Natomiast   spłatę rat tego kredytu zaplanowano dopiero od roku 

2008 – na okres 4 lat.  

Co  zaś  do  spłaty rat kredytowych w wysokości 802.308 zł, to jest to identyczna kwota, jak 

w roku bieżącym , czyli w dalszym ciągu spłacamy kredyt zaciągnięty na budowę 

oczyszczalni. Przy czym dodała, że jest to już ostatnia rata tego kredytu i że został złożony 

wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska o umorzenie tej części kredytu, jako 

że prowadzimy inwestycje proekologiczne związane z kanalizacją osiedla „Leśna”. A drugi , 

to – cztery raty kwartalne kredytu zaciągniętego na CKU. 

 
Radny pan Józef ZERA – powiedział, iż ciszy się, że przewidziano w projekcie budżetu 

termomodernizację    szkół     i    przedszkola.  A dalej poprosił o następujące wyjaśnienia  - 

w załączniku  Nr 3,  w   kolumnie 7 – mówił -  są  kredyty  i  pożyczki  w wysokości 350.000 

zł i 700.000 zł – pytając skąd są czy skąd będą pozyskane  te środki ?   Ponadto   w kolumnie 

9  jest mowa  o środkach wymienionych w art. 5 ustawy o finansach publicznych – stwierdził 

- prosząc o kilka słów na temat tych środków.  

 
Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że na 

finansowanie termomodernizacji zaplanowano zaciągnięcie kredytów. A wszystko to jest w 

ramach tej kwoty 1.800.500 zł. Zaplanowane więc zostało, że będą zaciągane kredyty o 

charakterze  inwestycyjnym  do  poszczególnych inwestycji – oczywiście wszystko odbywało  
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się będzie w ramach przetargu. Natomiast co do środków  wymienionych w art. 5 ustawy o 

finansach  publicznych  – odpowiadała dalej  –  to  zostało zaplanowane pozyskanie środków 

z EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego. Podobnie jak w przypadku 

termomodernizacji Szkoły Podstawowej Nr 3 – choć ostateczna decyzja w tej kwestii jeszcze 

nie zapadła.  

 
Natomiast 

 
Radny pan Michał STRUZIK – zapytał czy mamy jakieś informacje, że w tej chwili 

fundusze norweskie przynajmniej na Warmii i Mazurach zostały uruchomione ? 

 
a 
 
Pan  Ryszard   DUCHNA  –  Z-ca Burmistrza  wyjaśniał,  że  na  dzień   dzisiejszy   mamy 

informację,  że    jeden   wniosek    został      złożony  do   rządu Norwegii,    który  akceptuje 

i  podpisuje umowę. Co do pozostałych, to była informacja, że nie będzie naboru. Natomiast 

w ostatniej gazecie ukazało się wyjaśnienie, że nabór będzie. Tak więc ministerstwo co jakiś 

czas zmienia zdanie, ponieważ są to nabory jak gdyby z innej puli. To ministerstwo – 

informował – przeprowadza konkursy i każdy etap jest wcześniej ogłaszany. Ostatnio ukazało 

się ogłoszenie, że na jedno z zadań będzie konkurs do kwietnia, a na drugie do września 

przyszłego roku i że program ten obowiązuje do 2009 roku.  Jest to więc sprawa do 

wyjaśnienia, bo rząd Polski podpisał umowę, że będzie prowadził nabory co roku. Natomiast 

ministerstwo chce zamknąć jeden z programów w związku z tym, że złożono dużo wniosków. 

Tak więc na pewno zostanie to w najbliższym czasie wyjaśnione.  

Wniosek dotyczący Szkoły Podstawowej Nr 3 – kontynuował – przeszedł całą drogę. A my 

nie możemy ogłosić przetargu dopóki nie mamy ostatecznej akceptacji, że  ten wniosek 

uzyska dofinansowanie. Dlatego to się tak wszystko przesuwa, że w zeszłym roku był w 

planie, w tym roku też jest. Ale sam tryb rozpatrywania wniosku trwa ponad rok. Także może 

być założenie, że robimy coś w przyszłym roku, a okaże się, że nie, że to będzie rok następny. 

Ale my tego nie zmienimy, są to bowiem wymagania zewnętrzne, których się nie przeskoczy.  

 

zaś 

Pan radny STRUZIK –  przekazał, że  nie  bez przyczyny zapytał o fundusze norweskie, bo 

z tego co wie, to na przyszły rok zostaną wyłączone z tych funduszy wszystkie inwestycje 

dotyczące termomodernizacji – dodając, że jest to 100% informacja z Ministerstwa Finansów. 

Natomiast  następne –  tak - powiedział  i stąd zapytałem – kontynuował – czy jeżeli chodzi o  
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Warmię i Mazury  przeszły  wnioski,   dotyczące termomodernizacji m.in. szkół . Z tego co 

wiem – przekazał -  na pewno nie i w przyszłym roku  też nie będą planowane.  

 

Pan   DUCHNA  -  uznał,  że    radny    p.  Michał    Struzik   pyta  czy   są    inne   programy 

i odpowiedział, że są np. EOG, do którego złożyliśmy wnioski.  

Następnie  przekazał, że wie o piśmie, o którym mówił pan Struzik, ale sprawa ta nie należy 

do właściwości Ministerstwa Finansów lecz Ministerstwa Gospodarki. A jak podpisano 

umowę, to teraz muszą sobie wyjaśnić czy  nie łamią umowy międzynarodowej, bo nie można 

podpisać się pod tym, że będą nabory, a później ich nie robić. Tak więc pewnie    na początku 

roku będą wyjaśnienia minister Gęsickiej kończące tę sprawę – zakończył Burmistrz.  

 

        Po czym podjętą 21 głosami „za”, tj. jednomyślnie 

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/29/06 

 
Rada uchwaliła budżet miasta na 2007 rok.  

 
            

Ad pkt 16 

 

        Pan  Leszek   JARZYNKA – Naczelnik  Wydz.  GK  przedkładając  projekt   uchwały 

w  sprawie  zaliczenia  dróg do kategorii dróg gminnych przekazał m.in. że zgodnie z ustawą 

o drogach publicznych, dzielimy drogi według funkcji na cztery zasadnicze kategorie, tj. : 

krajowe, wojewódzkie, powiatowe i gminne. Na terenie naszego miasta – przekazał – mamy 

wszystkie kategorie dróg. Natomiast zaliczenie dróg do poszczególnych kategorii odbywa się 

w drodze uchwał, podjętych  przez właściwy organ i dla dróg gminnych takim organem jest 

rada gminy. A dalej poinformował, że Rada Miasta w roku 2004 podjęła uchwałę w tej 

sprawie, którą w dniu dzisiejszym  należałoby uaktualnić. Od tego momentu bowiem do 

chwili obecnej powstały nowe drogi, jak również przejęliśmy drogi  od Spółdzielni  

Mieszkaniowej, które do tej pory są drogami osiedlowymi. Drogi przejęte od Spółdzielni , to: 

ul. Rydygiera, ul. Malewskiej i Sukertowej-Biedrawiny. Natomiast nowe, to : Bursztynowa,   

Szafirowa, Agatowa, Piaseckiego, Dębowa i Wrzosowa.   

 
W dyskusji : 

 
Radny pan Zbigniew KOCIELA – stwierdzając, że jedna z ulic na osiedlu „Leśna”, tj. 

bodajże ulica Bursztynowa jest zalesiona – pytając – kiedy ona  może być czynna. Na ulicy 
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tej – przekazał – znajduje się sporo nieczystości, a spacerują tam ludzie, co jest  

niezbyt bezpieczne.  Skoro więc mamy uchwalić, że będzie ona drogą gminną, to chciałby 

wiedzieć, kiedy te drzewa zostaną wycięte ?  

 

Pan Leszek JARZYNKA – odpowiedział, że w tej chwale jest to działka. Natomiast będzie 

ona sukcesywnie  przystosowywana i urządzana jako droga. 

 
a 

 
Pan Ryszard DUCHNA – Z-ca Burmistrza uzupełniając wypowiedź pana Jarzynki 

poinformował, że teren ten  był lasem. Dlatego też na wycięcie każdego  drzewa trzeba 

uzyskać zezwolenie i wnieść opłaty, co na jednej z tych ulic zostało już zrobione. Ponieważ 

jednak są to spore opłaty –  mówił burmistrz  –  dlatego trzeba to robić etapami - dodając – że 

na razie droga ta nie stanowi dojazdu do żadnych domów, byłaby więc ustanowiona bardziej 

do wykorzystania przez pieszych. Musimy więc wyliczyć koszty i dopiero zacząć to robić 

etapami.  

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca  RM  zapytała  czy  planuje  się  to zrobić 

w tym roku ?  

 
Pan DUCHNA – Z-ca Burmistrza powtórzył, że sprawdzą ile to będzie kosztować. Po czym 

przekazał, że w tym roku na pewno nie da rady tego zrobić, bo nawet zezwolenia nie 

zdążylibyśmy uzyskać. Obowiązuje w tej sprawie procedura – mówił – tak więc najpierw 

ustalimy jakie by były koszty i dopiero przystąpimy do realizacji. Jeżeli bowiem nikt z niej 

nie korzysta i ma być tylko do celów spacerowych, to w tym przypadku koszty też są ważne.  

 
Pani BARTKOWSKA – stwierdziła, że jest tam miejsce spacerowe. Jest to jeszcze kawałek 

lasu, których w Działdowie nie ma za wiele, a ponadto pan radny Kociela sygnalizował, że 

teren ten jest zaśmiecony – czy więc zostaną podjęte działania w celu jego uprzątnięcia ?   

 
Pan Ryszard DUCHNA – stwierdził, że cały ten teren , to   działki budowlane. Tam już nie 

ma żadnego lasu – przekazał. Pani Lesniak sprzedała bowiem cały ten zalesiony grunt na 

działki budowlane.  Natomiast nie proponowałbym nikomu spacerować po terenach 

prywatnych – powiedział pan Burmistrz – bo ich właściciele mogą różnie na to zagregować.  

 
Radny  pan  Bogdan  KASZUBSKI  –  zapytał  czy  coś  się  zmieniło  w naszym  mieście 

w kwestii dróg powiatowych. Czy w dalszym ciągu, te które były, pozostały drogami 

powiatowymi ?  
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a 

 
Pan DUCHNA – przekazał, że w poprzedniej kadencji Rada  Miasta podjęła uchwałę, która 

uregulowała przebieg dróg powiatowych. Poprzednio tych dróg było znacznie więcej, a teraz 

drogami powiatowymi są tylko ulice Księżodworska i Leśna.   

 
Radny pan Józef ORZECHOWSKI – kontynuując temat ulicy Bursztynowej – powiedział 

– że jeżeli mamy podjąć uchwałę w sprawie  zaliczenia drogi do dróg gminnych, na której 

rosną drzewa i jest wysypisko śmieci, to nie bardzo jest nad czym głosować. Także 

proponowałby zająć jednoznaczne stanowisko i czy będzie to kosztować 5000 czy 10000 zł –

to należy przystosować tę drogę do kategorii dróg gminnych.  

 

Pan Ryszard DUCHNA – Z-ca Burmistrza wyjaśniał, że ustawa nakłada obowiązek 

ustanowienia pewnych dróg drogami gminnymi, powiatowymi i wojewódzkimi. I dopiero po  

ustanowieniu ich – można pewne rzeczy  robić. Natomiast jeśli nie są zaliczone do tych 

kategorii, to są tylko drogami wewnętrznymi i takie mogą pozostać.  

Na dzień dzisiejszy – kontynuował – jest to działka gruntu przeznaczona pod drogę, ale nie 

jest to droga gminna. Jest to tylko droga wydzielona w terenie i w sensie prawa geodezyjnego 

ma na mapach geodezyjnych zapis „droga”. A procedura administracyjna – kontynuował –nie 

polega na tym, że technicznie się buduje drogi, tylko wydzielono działkę z przeznaczeniem 

pod drogę. Natomiast teraz trzeba uchwałą ustalić, że jest to droga gminna i dopiero po tym 

można realizować następne rzeczy.  

Takich dróg jest w Działdowie dość dużo – przekazał – informując, że one wszystkie będą 

przygotowywane. Przy czym będzie brane pod uwagę przeznaczenie, znaczenie, dojazd do 

zakładów, bo to jest najważniejsze.     

Natomiast to jest procedura administracyjna, którą trzeba zupełnie oddzielić od spraw 

technicznych i innych związanych już z urządzaniem właściwej drogi.  

 

Czyli podjęcie uchwały jest pierwszym etapem, który otwiera drogę do dalszego działania – 

powiedziała Przewodnicząca Rady . 

 

Pan DUCHNA – zwrócił uwagę na to, że jest pojęcie drogi w sensie potocznym, jest pojęcie 

drogi w zgodne z ustawą o drogach publicznych i trzecie – wskazane w prawie budowlanym, 

że jest to obiekt budowlany, co do którego są różne wymagania. I akurat tu stosuje się pojęcie 

administracyjne, że jest to droga kategorii gminnej.  
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        Rada 21 głosami „za”, tj. jednomyślnie podjęła 

 
                                       U c h w a ł ę   Nr III/30/06 

 
w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

 

Ad pkt 17 

 

        Po zapoznaniu się ze skargą pani Wandy Sobieraj, mieszkanki Działdowa dotyczącą 

niesprawnej wentylacji w jej mieszkaniu, przeanalizowaniu pisemnych wyjaśnień, złożonych 

przez Burmistrza. Jak również po wyjaśnieniach   przekazanych na sesji przez Naczelnika 

Wydz. GK pana Leszka JARZYNKĘ oraz po zapoznaniu się z opinią Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego, która po rozpatrzeniu skargi w obecności pani Sobieraj  

- uznała skargę za bezzasadną, ale poparła starania pani Sobieraj o zamianą mieszkania, jak 

się bowiem okazało w trakcie posiedzenia Komisji skarżącej chodzi głównie o zamianę – 

 

        Nikt  z  radnych   nie zabierał głosu w dyskusji, a  Rada – 16 głosami „za” , „przeciw” 1 

i przy 4 głosach „wstrzymujących się” uznała skargę pani Wandy Sobieraj za bezzasadną. 

Przy czym opowiedziała się za podjęciem działań przez Burmistrza Miasta zmierzających do 

zamiany lokalu mieszkalnego zajmowanego przez panią Sobieraj, na inne mieszkanie o 

podobnym standardzie (wszystkie dokumenty w tej sprawie stanowią załącznik do protokółu).   

 

 
Ad pkt 18 

 
        Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 

Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna” , reprezentanta Gminy-

Miasto Działdowo : 

 
        Pan Sławomir KSIĘŻOPOLSKI – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

przedkładając powyższy projekt przekazał, że zgodnie ze Statutem Związku, w skład 

Zgromadzenia wchodzą wójtowie i burmistrzowie gmin, uczestniczących w Związku lub ich 

zastępcy. Po czym poinformował, że Burmistrz Miasta, pan Bronisław Mazurkiewicz 

zdecydował, iż będzie osobiście reprezentował miasto w Zgromadzeniu.  

Natomiast dodatkowym przedstawicielem gminy, jest osoba, powołana przez radę  i ten 

projekt uchwały dotyczy właśnie tej sprawy.  
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Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM zwróciła się o zgłaszanie kandydatów.  

 
i 

 
Radny pan Zbigniew KOCIELA – zgłosił radnego pana Józefa ORZECHOWSKIEGO, 

jako uzasadnienie podając to, że pan Orzechowski jest radnym drugą kadencję , a w 

poprzedniej kadencji reprezentował miasto w tym Zgromadzeniu, tak więc sprawy Związku 

są mu znane.  

 
        Innych kandydatów nie zgłoszono. Radny pan Józef Orzechowski wyraził zgodę na 

kandydowanie i  

 

        Rada podjętą 16 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/31/06 

 
wyznaczyła dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Ekologicznego Związku Gmin 

„Działdowszczyzna” , reprezentanta Gminy-Miasto Działdowo w osobie pana Józefa 

ORZECHOWSKIEGO.  

 

 

Ad pkt 19 

 

        Po omówieniu przez pana Tadeusza MARCHLEWICZA – Sekretarza Miasta projektu 

uchwały  w  sprawie  zakresu   upoważnienia  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Działdowo 

do dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta – 

 
        Rada podjętą jednomyślnie, tj. 21 głosami ”za”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/32/06 

 
upoważniła Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo do dokonywania wszelkich czynności 

w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza Miasta Działdowo, z wyjątkiem 

ustalenia jego wynagrodzenia. A upoważnienie to obejmuje w szczególności :  1) udzielanie 

urlopów wypoczynkowych i innych zwolnień od pracy, 2) wydawanie poleceń wyjazdów 

służbowych oraz 3) występowanie z wnioskiem o przeprowadzenie postępowania 

sprawdzającego w trybie ustawy o ochronie informacji niejawnych. 
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Ad pkt 20 

 

        Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta do 

wydawania poleceń wyjazdów służbowych Przewodniczącemu Rady Miasta Działdowo. 

 

Radny pan Bogdan KASZUBSKI – zaproponował Wiceprzewodniczącego pana Marka 

Dwórznika. 

 
Pan DWÓRZNIK – nie wyraził zgody. 

 

Co  Przewodnicząca RM  tłumaczyła  tym, że  panu Dwórznikowi trudno jest czasami  wyjść 

z pracy. 

 

Radny pan Piotr DEMSKI – zaproponował Wiceprzewodniczącą panią Elżbietę 

Konarzewską, która wyraziła zgodę.  

 
a 

 
Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM zapewniła, że na pewno nie będzie 

tego wykorzystywać  –   przekazując -    że  w    poprzedniej    kadencji  Rady     wyjazdy   

radnych i przewodniczącej były jedne z najmniejszych w województwie, w regionie i w 

Polsce. Także i w tej kadencji – obiecała – będę wyjeżdżać tylko wtedy, kiedy będzie to 

potrzebne i pilne. Zresztą wiceprzewodniczący będą to oceniać.  

 

        Po czym Rada podjętą 17 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”  

 
                                       U c h w a ł ą   Nr III/33/06 

 
wskazała panią Elżbietę Konarzewską, Wiceprzewodniczącą Rady Miasta, jako właściwą do 

wydawania poleceń wyjazdów służbowych Przewodniczącemu Rady Miasta Działdowo.  

  

 

Ad pkt 21 

 

        Odpowiedzi    na     zapytania   zostały   udzielone   w  punkcie   „Interpelacje    radnych 

i zapytania”.  
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Ad pkt 22 

            

        Wolne wnioski i informacje : 

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM: 

- zwróciła się do radnych o podanie numerów kont bankowych bądź zadeklarowanie, że 

chcą odbierać diety w kasie Urzędu Miasta,  

- w zawiązku z nadchodzącym nowym, 2007 rokiem życzyła uczestnikom sesji oraz 

wszystkim mieszkańcom miasta spełnienia planów osobistych i zawodowych, dużo 

optymizmu i  wiary, że  ten nadchodzący rok będzie lepszy od obecnego oraz dużo 

zdrowia , radości i uśmiechu każdego dnia. 

 

Pan  Bronisław  MAZURKIEWICZ  –  Burmistrz   Miasta   zwracając   się    do     radnych 

i  mieszkańców  miasta  uczestniczących  w  sesji  – powiedział –  jest  mi  niezmiernie  miło 

z okazji zbliżającego się 2007 roku życzyć Państwu i za Państwa pośrednictwem Waszym 

najbliższym i  całej społeczności miasta Działdowa wiele pogodnych, słonecznych dni, wiele 

radości, miłości,  wzajemnego zrozumienia, wzajemnej życzliwości i pomyślności. 

Po czym pan Burmistrz podziękował radnym za jednomyślne przyjęcie budżetu miasta na rok 

2007.  Jest  to dla mnie,  jako współautora tego projektu – przekazał – wielkie   zobowiązanie 

i wielkie zaufanie, którym mnie obdarzyliście. Myślę – kontynuował –że tego zaufania nie 

zawiodę. Po czym poprosił radnych , aby w trakcie realizacji budżetu informowali o 

zauważonych zagrożeniach dla jego wykonania, po to żeby  realizacja tego budżetu 

przebiegała tak, jak został on przyjęty – powiedział.   

 
 
        Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła III sesję Rady 

Miasta Działdowo.  

 
Protokółowała                                                                          Przewodnicz ąca Rady                                                                                                 
G.Nadratowska                                                                          Teresa Bartkowska  

 

  

 


